# 1)(( MINATO

# KAEDE 楓

# AUTUMNAL CRAB TEPPANYAKI FEAST

金秋鐵板燒蟹宴

#### VINEGARED CRAB

蟹肉醋物

### 2 KINDS OF SASHIMI

刺身2款

# SEASONAL CHESTNUT & ABALONE TEMPURA

旬の栗子及鮑魚天婦羅

#### TEPPANYAKI KING CRAB

鐵板燒鱈場蟹

## U.S. PRIME SLICED BEEF OR IBERICO PORK LOIN

美國牛薄燒或伊比利亞黑豚

### CRAB MEAT FRIED RICE

蟹肉炒飯

#### **VEGETABLES**

時令雜菜

# **CLAM SOUP & PICKLES**

大蜆清湯及清物

# DESSERT

甜品

\$1,688

ORIGINAL PRICE PER PERSON

原價一人前

\$1,288

THE LAW SOCIETY OF HONG KONG MEMBER LIMITED TIME OFFER PER PERSON

香港律師會會員限時優惠一人前

#### UPGRADE TO A5 MIYAZAKI WAGYU BEEF

升級至 A5 宮崎和牛

+ \$ 2 O O PER PERSON

Minimum two persons per table and available from 1 October to 30 November 2025 during dinner period. Prices in HKD and subject to 10% service charge The Law Society of Hong Kong members are required to mention this offer at the time of reservation and provide valid membership proof when settling the bills.

For dinner bookings of 8 to 12 guests, free corkage for two bottles; for 4 to 7 guests, free corkage for one bottle.

This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers.

以上菜單只限兩位起並只適用於 2025 年 10 月 1 日至 11 月 30 日晚市時段。所有價目以港元計算及另加一服務費。

若預訂 8-12 人晚餐,將可享受免開瓶費兩支;而若預訂 4-7 位晚餐,則可享用免開瓶費一支。

香港律師會會員在訂座時請說明享用此限時優惠及付款時須提供合資格的會員證明。